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Salih Ucan odejdzie prawdopodobnie w styczniu na wypożyczenie, aby

grać częściej i nabywać doświadczenie. Agent gracza, Omer Uzun,

powtarza jednak, tym razem dla radio Radyospor, że nic o tym nie wie. 

 

Jaka wygląda sytuacja fizyczna tureckiego pomocnika?

- Kondycja mojego podopiecznego była dobra, potem pojawił się problem z

pachwiną. W tym momencie przechodzi fizjoterapię. Na jego powrót poczekamy

dwa, trzy tygodnie. Teraz czuje się lepiej. Być może uda mu się wyleczyć kontuzję

szybciej.

 

Jak mijają pierwsze miesiące we Włoszech?

- Ogólnie wszystko przebiega dobrze. Salih uczy się włoskiego. Co więcej, mogę

porównać obecną sytuację do pierwszej fazy w Fenerbahce. W tamtym okresie

potrzebne było trochę czasu, aby oglądać go grającego po 90 minut. Potem zaczął

grać regularnie. Również tu dojdzie do tego. Sądzę, że powinniśmy uzbroić się w

cierpliwość. Transfer Saliha był strategiczny. Myślę, że jeśli zdarza się okazja, trzeba

z niej skorzystać.

 

Jest w stanie komunikować się po włosku?

- Obecnie potrafi komunikować się z Garcią bez tłumacza. Zna włoski wystarczająco

dobrze. Gdy trener Giallorossich mówi, Salih jest w stanie go zrozumieć. Ponadto

mówi powoli i jest w stanie komunikować się w życiu codziennym.

 

Odejdzie na wypożyczenie, aby zdobywać doświadczenie?

- Każdego dnia słyszę plotki tego typu. Salih Ucan został pozyskany przez Romę do

ich projektu. Jego sytuację oceni się razem z klubem, co dotyczy graczy, którzy

grają i którzy nie grają. Ponadto zarówno klub jak i gracz muszą mieć takie same

intencje co do oddania na wypożyczenie. W tej chwili nie ma jednak takiego

myślenia. Jeśli jednak takie rozwiązanie będzie niezbędne dla kariery gracza,

wówczas może udać się do innej drużyny. Do tej pory jednak nie było takiej oferty.

Biorąc pod uwagę słabe występy Diego w barwach Fenerbahce, wielu

kibiców prosi o powrót twojego podopiecznego. Co dodasz na ten temat?
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- Nie ma takiej możliwości. Jeśli po zakończeniu dwuletniego wypożyczenia Roma

nie skorzysta z prawa do wykupu, wówczas wróci do Fenerbahce. Do jego powrotu

do Stambułu nie dojdzie jednak w najbliższych dwóch latach. Obecnie nie ma takiej

możliwości, nie dojdzie do tego.
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